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De eerste seizoenshelft zit er qua kalenderjaar  
al weer even op. Helaas heeft Covid toch  
weer wat roet in het eten gegooid en  
hebben we niet alle geplande wedstrijden qua  
beker- en competitievoetbal kunnen afwerken.  
Maar sinds kort mogen we weer vol aan de bak.  
Hier en daar wordt er nog wel een wedstrijd afgelast 
omdat er te veel besmettingen zijn in een team.  
Of ook onder het mom van besmettingen, helaas  
lijkt de puzzel van de leiders om voor genoeg  
manschappen te zorgen steeds lastiger te leggen.  
Zo is onder andere te lezen in de bijdragen van de 
lagere elftallen. Gelukkig getuigen diezelfde stukjes 
van erg veel plezier in de teams.  

En daar zijn we ooit voor begonnen als club.  
90 Jaar geleden inmiddels. Ontspanning en plezier 
met vrienden uit ’t Woerkumse. Van het ontstaan 
van de vereniging hebben we in het archief wat  
aardige documenten gevonden. Leuk om (weer) 
eens te lezen. Verder wat berichten van vrijwilligers 
die om uiteenlopende redenen gestopt zijn.  
Ze blikken terug op de tijd dat ze zich voor onze  
vereniging nuttig maakten. Niet alle bezigheden zijn 
nog ingevuld door anderen, dus schroom niet en 
meld je aan als je wat (meer) wilt doen voor onze 
club. Mogelijkheden zijn er genoeg! We wensen je 
weer veel blader- en leesplezier!  
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Lieve leden,  
 
Na een wat langere  
winterstop krijgen we op 
het moment van schrijven 
wat stormen voor onze 
kiezen. Wat ons betreft 
uiteraard maar weer heel 
snel code “GROEN”.  
 
De bal rolt weer en de 
mondkapjes kunnen weer 
in de kast. Voor veel  
mensen voelt dit als terug 

naar het oude normaal. Gelukkig elkaar weer zien op 
de club, knuffelen en een drankje doen. Terugkijkend 
op de afgelopen 2 jaren merk je het gemis.  
Het gemis van elkaar zien en sociaal met elkaar  
verbonden zijn. En daaruit blijkt maar weer hoe  
belangrijk het clubleven is.  
 
90 Jaar geleden hadden daar diverse mannen al kijk 
op en startten samen onze voetbalclub op. Toen nog 
onder de naam Voetbalvereniging “Stormvogels”.  
De mannen speelden al vaak voetbal, soms  
onderling, soms bij een andere vereniging in de  
omtrek. Soms op zaterdag en soms in Gorkum op 
zondag. Het moest er maar eens van komen dat we 
in Woerkum onze eigen vereniging lieten ontstaan.  
 
Zodoende werd op 11 Maart 1932 onze vereniging 
opgericht. Uiteraard in de kroeg. Een snelle  
rekenaar, hetzij uit het hoofd hetzij op het mobieltje, 
weet dat we dus binnenkort 90 jaar bestaan. Iets 
waar we samen heel erg trots op kunnen zijn, want 
vooral samen zijn we v.v. Woudrichem (inmiddels). 
Uiteraard werd onze 1e officiële wedstrijd met 5-3 
gewonnen van Sparta ’30 uit Andel. Een gezonde 
vereniging met mooie leden die trots het wit-groen 
dragen of steunen. Ook een bijzondere vereniging. 
Na het 1e jaar was het bestuur van de Stormvogels  
al aanjager bij het oprichten van een zaterdagbond, 
SOS Samenwerking Ons Streven. Verderop in de 
clubkrant leest u hierover nog meer. Inmiddels zijn 
we verhuisd naar de huidige locatie, spelen we nog 

altijd op zaterdag en uiteraard in wit-groen.  
Helaas geen mensen meer van het 1e uur maar  
we zijn ze nog altijd dankbaar.  
 
Terug naar vandaag. Technisch gezien hebben we 
alle vacatures ingevuld. Met hoofdtrainer Gerrie 
Schaap hebben we het contract met 1 jaar verlengd. 
Bij het 2e elftal gaan we afscheid nemen van Jan van 
Straten. Jan heeft het 2e de afgelopen jaren weer 
terug op de kaart gezet. Lekker veel jonge kerels  
ingepast. We doen ons best hem in een andere rol te 
behouden. Dit geeft ruimte voor een bekend gezicht. 
Huib Apituley wordt de nieuwe trainer van het 2e. 
Huib is jarenlang speler geweest van ons 1e elftal  
in de jaren ‘80. Spelend met nummer 8 op het  
middenveld, onder andere samen met IJsbrand Berm 
die uitgebreid aan bod komt deze keer. Inmiddels al 
jaren trainer en het was tijd om thuis te komen zoals 
Huib dat zo mooi verwoordde.  
Onze hoofdjeugdopleiding en jeugdtrainers hebben 
bijgetekend. Vorige keer hebben we aangegeven dat 
we het sinds 50 jaar zonder dames op zaterdag 
doen. Maar we zijn druk in gesprek om daar weer 
verandering in aan te brengen. En dat ziet er erg 
goed uit.  
 
We hebben de afgelopen jaren helaas geen ALV  
kunnen houden. Uiteraard was dit via Teams  
mogelijk geweest, maar wij kiezen ervoor om  
elkaar live te zien in de kantine. Past beter bij onze 
vereniging. We hebben getracht zoveel mogelijk  
informatie te delen maar zijn er vragen stel ze  
binnenkort op de ALV.  
Volg de site en Facebook en andere kanalen waar we 
de Algemene Ledenvergadering zullen aankondigen.  
 
Vooruitlopend neemt de penningmeester in deze 
clubkrant ons mee in de huidige stand van zaken  
en die ziet er goed uit. Wel nemen we in het bestuur 
afscheid van 2 bestuursleden: Dirk Pellicaan  
bestuurslid Sponsorzaken neemt na een lange tijd 
afscheid. Een prachtige staat van dienst met  
schitterende resultaten. Dankjewel voor je inzet, 
Dirk. Ik heb van je genoten als bestuurder en zeker 
als mens. Gelukkig blijft hij op welke manier dan ook  

 Een woord van de voorzitter 
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verbonden aan ons. Ook Martijn van den Heuvel heeft 
aangegeven dat zijn agenda wel erg goed gevuld is. 
Een drukke baan en een gezin vraagt om andere  
aandacht. Daarbij verhuizen en verbouwen betekent 
een andere invulling bij Wit Groen. We zijn met wat 
mensen in gesprek maar dat heeft ook door Covid  
nog niet de juiste vorm gekregen. Uiteraard houden 
we jullie op de hoogte. Maar ook op andere vlakken 
hebben we hulp nodig. Dus heb je zin om iets te doen 
laat het weten. Maar vragen zullen we jullie zeker.  
 
De Grote Clubactie is weer geweest. Dit jaar voor het 
eerst onder leiding van Hilbert Vos, de opvolger van 
Patrick van Beest. Wederom een prachtig bedrag  
opgehaald € 2.845,20. Grote klasse! Met dank aan 
een paar top verkopers!!! Verkopers en Hilbert super 
bedankt voor jullie inzet.  
 
Helaas hebben we afscheid moeten nemen van ons  
lid Joop Worrell, hij was 83 jaar oud en ruim 54 jaar lid 
van onze vereniging. Als ras-Amsterdammer kwam hij 
in Woerkum om te werken en werd hij lid van onze 
vereniging. Was regelmatig actief als scheidsrechter. 
Later toen hij burgemeester van Woudrichem  
werd was hij aanwezig als lid en burgemeester  
bij wedstrijden rondom promotie of andere  
aansprekende wedstrijden. Ook fluisterde hij ons  
wel eens nuttige informatie in waar wij als club ons 
voordeel mee konden doen. Uiteraard was hij ook 
veel op ons veld om zijn kleinzoon Maikel Nijst  
aan te moedigen. We wensen de familie veel sterkte 
bij dit verlies.  
 
Christel Borg en Gaby Stok hebben besloten  
na jarenlange trouwe inzet hun stokje door te  
geven. Christel heeft de afgelopen jaren de  
ledenadministratie voor haar rekening genomen.  
Hier moest een vertaalslag gemaakt worden op het 
digitale gebied samen met de KNVB.  

Dit is goed gelukt. Daarnaast is het soms een  
ondankbare taak om van iedereen de juiste gegevens 
te hebben/krijgen. Verhuizen, e-mail adressen,  
telefoon nummers en bankgegevens komen zeker  
niet vanzelf bij ons terecht. Daarnaast een schat aan  
kennis in de familie die voor bestuur of de voorzitter 
prettig zijn om op terug te mogen vallen. Christel  
super bedankt voor je inzet en betrokkenheid.  
Jan Kamp volgt Christel op. Succes Jan! Gaby was  
vijf jaar betrokken bij onze mooie clubkrant en  
presentatiegids. Mede door Gaby kreeg de  
clubkrant een geweldige boost en verschenen in de  
presentatiegids mooie en bijzondere interviews.  
Vaak kreeg ik complimenten te horen over de  
club-en presentatiegids. Mooi om te krijgen maar ze  
behoorden echt aan haar toe en de mensen waarmee 
ze samenwerkte. Was je ook zo onder de indruk:  
Gavoortaal is haar bedrijf. Binnen ons team voor  
de clubkrant kunnen we nog wel extra handen  
gebruiken. Lijkt je dit wat, laat het ons weten.  
 
Door de covid maatregelen was het omtrent het  
90-jarig bestaan wat lastig festiviteiten regelen.  
Vrijdagmiddag 11 maart pakken we extra uit met onze 
jeugdtraining. Zaterdag zullen we voor de wedstrijd 
een deel van onze leden huldigen voor hun trouwe 
lidmaatschap. Na de wedstrijd bouwen we een lekker 
feestje in de kantine met een DJ en een zanger. En er 
zullen ongetwijfeld nog wel wat momenten komen 
waarop we samen feest vieren.  
 
Wat mij betreft klinkt dit beter dan de afgelopen  
jaren.  
 
Met Wit Groene groeten,  
jullie voorzitter  
 
 
Hanno de Joode  
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 Voorbereiding en 1e periode seizoen 2021-2022    

Na een verloren seizoen 
door Corona mochten  
we eindelijk weer losgaan 
met voetballen. Er waren  
2 spelers waarvan we  
afscheid namen, namelijk 
onze linkspoten Corné  
Nijhof en Danny van der 
Matten en onze trainer Piet 
Saaman. Allemaal bedankt 
voor jullie jarenlange inzet 
en veel succes met jullie 
verdere (maatschappelijke) 
carrière.  

De selectie is aangevuld met jonge jongens uit onze 
eigen gelederen zoals we het eigenlijk altijd doen! 
Senna Kant, Casper van Kleef en Rick Naaijen kregen 
hun kans en dat ging hen prima af.  
 
In de voorbereiding was het belangrijk om vooral te 
doseren want na 2 verloren seizoenen moest iedereen 
weer op nul beginnen en was het doel om langzaam 
weer wedstrijdfit te worden. De resultaten vielen  
niet tegen en in de beker kwamen we verder door  
gelijkspel bij VVGZ en winst op GRC. De laatste kregen 
we ook in de volgende ronde tegen en ook toen  
trokken we weer met 2-1 aan het langste eind.  
 
Woudrichem – GJS 2-2  
De openingswedstrijd was tegen GJS en die hadden 
ook in de Coronatijd maximaal doorgetraind, dus dit 
was gelijk een pittig wedstrijdje. In de 1e helft was het 
gelijkwaardig en kopte Wilty ons vrij onverwacht naar 
1-0. In de 2e helft gingen we op zoek naar de 2-0 maar 
draaide de wedstrijd in 10 minuten volledig om, want 
door een aantal persoonlijke fouten stond het plots  
1-2 voor GJS. We hadden even nodig om te herstellen 
maar gelukkig wist Dillis ons uit de rebound naar een 
verdiend punt te schieten, 2-2.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tricht – Woudrichem 1-3  
Door het onderbreken van de laatste twee  
competities was Tricht nog steeds 2e klasser. Op een 
slecht veld was het een moeizame wedstrijd die door 
Danny werd opengebroken van afstand 0-1. We  
vergaten door te drukken en kregen net voor rust de 
deksel op onze neus 1-1. Na rust was het iets beter 
maar nog steeds moeizaam en Danny zette ons op  
1-2. Helaas voor hem werd zijn strafschop gestopt 
want daardoor miste hij zijn hattrick. In blessuretijd 
was Tim niet zelfzuchtig en liet hij Bori de 1-3  
eindstand maken.  
 
Drechtstreek – Woudrichem 1-2  
Vooraf werd Drechtstreek gezien als gevaarlijke  
outsider maar door veel blessures hebben ze een  
valse start gehad. Na een kwartiertje kwamen we via 
Tim op 0-1 maar al snel scoorde Drechtsteek uit een 
vrije trap. Een speler van Drechtstreek kreeg 2x geel 
en moest vertrekken en de wedstrijd leek beslist te 
worden na een geweldige vrije trap van Tim, 1-2.  
Na rust was er van de man meer weinig te merken en 
hield Aljan ons op been maar vergaten we vooral de 
wedstrijd te beslissen. Gelukkig bleef het 1-2. Dus met 
7 uit 3 was het een prima start!  

 
Woudrichem – EBOH 0-6  
Totale offday van ons, al zag dit er aan het begin  
absoluut niet zo uit. We startten goed en de eerste 
twee kansen werden gemist waarna het drama was 
aan de andere kant en de bloopers van onze kant  
genadeloos werden afgestraft. Na een 0-2 ruststand 
probeerden we de wedstrijd nog om te draaien maar 
na de snelle 0-3 liep EBOH uit naar een 0-6 eindstand!  

© Jan Noorlandt  

© Richard van Hoek Fotografie  
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SVW – Woudrichem 4-1  
SVW is een titelkandidaat maar de start was voor ons 
en Tim raakte de paal. Daarna leek het verdacht veel 
op de wedstrijd van de week ervoor want na een  
aantal fouten was het 3-0 bij rust en leek de wedstrijd 
gespeeld. Na de rust een heel ander Woudrichem en 
Swen schoot ons van afstand op 3-1. Jammer genoeg 
maakten we ondanks een paar grote kansen de  
aansluitingstreffer niet en in de slotfase kreeg SVW 
nog een belachelijke strafschop en werd het 4-1.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Woudrichem – Arkel 3-2  
Als Leon met zijn ploeg Arkel op bezoek komt is  
het altijd feest, gelukkig voor ons niet alleen na de 
wedstrijd! Beide ploegen hadden wat tikken gehad in 
de voorafgaande wedstrijden dus werd er vrij angstig 
gevoetbald voor de rust. Eerst profiteerde Rick van 
een fout van Arkel maar daarna gaven wij het  
kadootje weer terug waardoor het met rust 1-1 was. 
Na rust leken wij wat sterker maar plotseling was daar 
de 1-2 wat ons verlamde! Na een aantal wissels kwam 
er weer geloof en Wilty werd naar de grond getrokken 
waarna broertje Danny de gelijkmaker maakte. We 
roken bloed en na een fantastische actie van Mike van 
Wouwen produceerde Tim Saaman ook nog de 3-2 en 

was de winst binnen. In de slotfase werden nog twee 
treffers van Woudrichem afgekeurd, maar dat mocht 
de pret niet drukken.  
 
Wieldrecht – Woudrichem 3-0  
Tegen de ongeslagen koploper speelde we een  
verdienstelijke wedstrijd. In de 1e helft stopte  
Aljan een penalty en was de wedstrijd verder in  
evenwicht. Na rust werd duidelijk dat wie scoorde de 
wedstrijd zou winnen en we kregen een fantastische 
mogelijkheid maar Dillis zag zijn inzet helaas net naast 
gaan! We werden geklopt bij een hoge bal en dit  
herhaalde zich later helaas nogmaals wat uiteindelijk 
een 3-0 nederlaag betekende ondanks een prima 
wedstrijd.  
 
Woudrichem –  Roda Boys  2-4  
Roda Boys heeft al jaren dezelfde  
assistent-scheidsrechter en die is bij de meeste 
scheidsrechters wel bekend en berucht maar helaas 
bij deze scheidsrechter niet. Na 2 minuten maakte 
Bori een glaszuivere goal maar deze dwaas stond 
weer te vlaggen. Terwijl er aan de ene kant nog  
discussie gaande was brak aan de andere kant de  
spits door en ging Aljan naar de grond en plukte de 
bal weg maar de schwalbe werd ten onrechte beloond 
met een strafschop, 0-1 i.p.v. 1-0, echt te gek voor 
woorden! We waren de kluts kwijt en Roda Boys deed 
het prima en kwam voor rust al op 0-3. Na de rust 
toonden we onze spierballen en werd het nog  
spannend na goals van Roy en Tim maar werd het  
direct hierna 2-4 wat de definitieve nekslag was.  
Wat zou het toch mooi zijn als zulke dwazen zoals de 
grens van Roda Boys uit het voetbal verdwijnen want 
verliezen kan en is niet erg maar op deze manier wel 
heel zuur!  
 

© Ronald den Uijl  Fotografie  

© Gerald van Zanten  
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Wilhelmina’26 – Woudrichem 2-5  
Woudrichem was op zoek naar revanche en die  
kwam er! Vorige week konden we al zien dat we er 
conditioneel goed op stonden en vandaag kregen we 
hiervan nogmaals de bevestiging. Op een zwaar veld 
waren we direct de baas en na twee minuten was  
Dillis al losgebroken en rondde hij beheerst af 0-1.  
Na 7 minuten was het alweer gelijk na een kopbal van 
Wilhelmina, 1-1. We schakelden nog bij en Danny liet 
4 tegenstanders zijn hielen zien en met een prachtige 
steekbal bereikte hij Bart die de 1-2 binnenschoot. 
Even later was het 1-3 toen Tim een corner in 1x  
binnen draaide! Nog was de koek niet op en Wilty 
kopte ook de 1-4 nog voor rust binnen. Na rust  
probeerde Wilhelmina het wel maar we bleven lang 
op de been en toen een kwartier voor tijd de 2-4 viel 
was dat voor ons het sein om er nog een schepje  
boven op te doen wat resulteerde in de 2-5 van  
uitblinker Wilty, wat een topprestatie van het hele 
team!  
 
Hierna sloeg het Coronamonster weer toe en  
moesten we weer stoppen met trainen en het spelen 
van wedstrijden wat zeker gezien onze conditionele 
situatie heel jammer was. De beker is eruit gegooid 
wat betekent dat we ons volledig op de competitie  

 
kunnen richten die op 19 februari weer zal starten 
met een thuiswedstrijd tegen Altena. Gelukkig mag er 
weer publiek bij wat altijd in ons voordeel is met onze 
trouwe en fanatieke supporters.  
 
Tot snel weer op het veld!  
 
Leidertje!  

© Jan Noorlandt  

In Memoriam 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Recentelijk bereikte ons het droevige bericht van het 
overlijden van Joop Worrell op 83-jarige leeftijd.  
 
Joop was ruim 54 jaar een zeer betrokken en  
gewaardeerd lid van onze vereniging. In het  
begin heeft Joop met regelmaat opgetreden als 
scheidsrechter en zorgde hij voor sponsorinkomsten 
voor onze vereniging.  
 
Joop was regelmatig op ons sportpark te vinden  
en heeft zodoende alle hoogtepunten van onze  
vereniging van de laatste decennia van dichtbij  
meegemaakt. Daarnaast was Joop met regelmaat 
langs de lijn te vinden als toeschouwer en supporter 
bij zijn kleinzoon Maikel.  
 
Namens het bestuur en alle leden wensen wij Petra, 
Raoul, Karin, Tanja en Ruud en de kleinkinderen veel 
sterkte toe bij dit verlies.  
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 WOERKUM 3 OP KAMPIOENSKOERS!!!  

Vol goede moed zijn we met een selectie van  
23 spelers op papier gestart aan seizoen 2021-2022. 
Later in het seizoen zijn Aron Timmer en Ger Klop  
aan het team toegevoegd. Yannick Kant, Michiel van 
Pouderooijen, Rens Caspers en Marinko de Haas  
hebben zich beschikbaar gesteld om het zeuke dit  
seizoen te begeleiden.  
 
Yannick en Rens regelen de opstelling, het  
wisselbeleid en de teamuitjes. Michiel heeft het  
contact met de tegenstanders en regelt de financiën. 
Marinko regelt de scheidsrechter bij thuiswedstrijden 
en de wedstrijdkleding en materialen.  
 
Het sterrenteam bestaat uit de volgende spelers:  
Arjon Schaap, Aron Timmer, Benno van Wijk©,  
Danny Groeneveld, Henk Groeneveld, John van  
Tilborg, Jorrit Jaspers, Kevin Klop, Koert Kant,  
Lenart-Jan van der Ham, Marinko de Haas,  
Martijn Manschot, Martin Molhoek, Michiel van  
Pouderooijen, Nick Vervoorn, Pierre Secréve, Rens 
Caspers, Ronald Vink, Stefan de Rooij, Sylvester  
Wieringa, Tim Groeneveld, Walter van Burgel, Wim 
Holster, Yannick Kant en Ger Klop. Laatstgenoemde 
hebben we vanwege zijn uitzonderlijke talent en de 
vele jaren ervaring weggekaapt bij onze competitie 
tegenstander Sleeuwijk 7.  
 
Seizoen  
Intussen zijn we halverwege het seizoen en mogen we 
van een zeer succesvolle eerste seizoenshelft spreken. 
Het is geen geheim dat Yannick Kant en Rens Caspers 
intussen druk bezig zijn met het oppompen van  
de voorbandjes van de welbekende platte kar, het 
regelen van een DJ, het invetten van de vetpan en de 
bruine fruitschalen zijn intussen ingekocht. Want zeg 
nou zelf, met de huidige stand mag je wel uitspreken 
dat je kampioen moet worden. 10 wedstrijden  
gespeeld, ongeslagen, een doelsaldo van +49 en ook 
wordt er van de directe concurrenten gewonnen. 
Voorbeelden zijn Almkerk uit 0-11, NOAD’32 uit 0-4. 
Je zou toch bijna denken dat tegenstanders liever de 
zaterdag overslaan als Woerkum 3 op bezoek komt  
of tegenstanders op bezoek komen bij Woerkum 3.  

Training  
Dit succes is onder andere te danken aan het harde 
werken aan de conditie, techniek en het spelinzicht. 
Op de donderdagen is de trainingsopkomst namelijk 
ook uitstekend. Wekelijks wordt er samen met  
spelers van het 4e intensief getraind. Het welbekende 
partijtje op klein veld met de kleinste goals die je 
maar kunt bedenken. Henk Struik als stadsbus voor de 
goal bij vaak het winnende team en de belachelijke 
regel ‘’cornerbal is achterbal’’. Wat de stand ook is, 
aan het einde van de training is het altijd ‘’winnende 
goal’’ met maximaal nog 5 minuten te spelen.  
Er wordt dan ook geen minuut langer getraind, want 
stel je voor dat het bier lauw wordt. Na de training is 
er dan ook altijd een uitgebreide nabespreking met 
minimaal 2 kratten ijskoud Hertog-Jan Bier en sluiten 
we af met een klein bezoekje aan de kantine.  
 
Beker 
In de beker zijn we snel uitgeschakeld. Er werd van 
Peursum verloren met 3-1, maar de teleurstelling 
werd snel omgezet in een positieve gedachte. Geen 
extra wedstrijden naast de competitiewedstrijden,  
we zijn immers geen 20 meer! 1 speler zal zich deze 
wedstrijd nog lang blijven herinneren.  
De foto hieronder geeft weer hoe ‘’El Kloppo’’ zich  
die dag voelde. Dit na een gezellig borrelavondje  
de dag ervoor.  
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Hulptroepen  
Ondanks een selectie van 25 man op papier hebben 
Yannick en Rens wekelijks toch nog de uitdaging om 
een volledig elftal inclusief wissels op de been te 
zetten. Soms moeten we een beroep doen op spelers 
van het 2e of het 4e, maar de samenwerking daarin 
verloopt erg prettig. Zo helpen wij het 2e en het 4e 
ook wanneer zij te weinig man hebben. Leon en Jan, 
bedankt voor de prettige samenwerking!  
 
Teamuitjes en evenementen  
Zaterdag 16 oktober 2021 hebben we ons eerste 
team ‘’uitje’’ gehad. Een uitstekend geregelde BBQ  
bij Ronald Vink in de kroeg. Ook de spelersvrouwen 
waren uitgenodigd. Er was voldoende te eten, de 
koelkast was rijkelijk gevuld met goudgele rakkers en 
de muziek werd geregeld door een zeer vakkundige 
DJ. Wat was het gezellig! Klasse geregeld Ronaldo, en 
bedankt voor de gastvrijheid!  

Zaterdag 12 februari 2022 staat het volgende  
teamuitje op de planning na de thuiswedstrijd tegen 
Almkerk. Een bezoek aan Bierbrouwerij en Bierlokaal 
de Magistraat in Almkerk. Gezellig eten, drinken en 
werken aan de teambuilding. Het schijnt zo te zijn dat 
de dochter van de burgemeester ook aanwezig is, wij 
dorstige strijders kunnen niet wachten!  
 
Sponsoring  

 
 
 
 
 
 
 
 

Ronald Vink is werkzaam bij Bakker Repair B.V. welke 
gevestigd is in Sliedrecht. Dit bedrijf heeft voorgesteld 
om hoodies voor alle spelers in Woerkum 3 te  
sponsoren. Dit wordt natuurlijk enorm gewaardeerd. 
Bakker Repair en Services biedt wereldwijd diensten 
aan voor elektromotoren, generatoren en  
transformatoren. Ronald, ook jij bedankt voor de  
genomen moeite.  
 
2e seizoenshelft  
Ook de tweede seizoenshelft gaan we met veel  
vertrouwen tegemoet. We hopen dat iedereen  
gezond blijft, de geblesseerden snel weer fit zullen 
worden en dat we de sterke reeks van de eerste  
seizoenshelft door kunnen trekken tot aan het einde 
van het seizoen. 
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Woerkum 4 en het restje...  
Begin augustus begon het bij een enkeling alweer  
te kriebelen, maar uiteindelijk duurde het tot de 
19e voor de beschimmelde kicksen weer uit de tas 
mochten. Twee weken voorbereiding voor de 
(inmiddels) gebruikelijke oefenwedstrijd oud 5  
tegen nieuw 5. Wat heeft 4 daarmee te maken, hoor 
ik u denken? Zoals gebruikelijk: zonder V(b)ier geen 
voetbal. Dus waar mogelijk vullen we aan. Over de 
uitslag zullen we het niet meer hebben.  
Nieuw 5 is duidelijk een maatje te groot gebleken  
deze wedstrijd. Inmiddels was de nieuwe indeling  
bekend en dat maakt dat we het dit seizoen zonder 
'de grote 4' moeten stellen. Helaas heeft Ewout ook 
besloten zijn kicksen in de wilgen te hangen,  
waarmee er toch ook weer een tijdperk ten einde  
is gekomen. Bedankt Ewout voor de vele wedstrijden 
in Groen-Wit! We zullen je aanwezigheid en vele 
doelpunten missen!  
 
Een weekje later stond de eerste bekerwedstrijd  
gepland. Uit bij het altijd lastige GRC. Met een krappe 
selectie van 13 man werd een prachtige overwinning 
behaald. Een week later stond de thuiswedstijd op 
papier tegen Sparta '30. Met wat aanvulling uit 5 
werd ook deze bekerwedstrijd gewonnen. Het bleef 
nog lang onrustig op het Bolwerk. Laatste bericht in 
de App groep kwam van Job om 19:48.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Met deze overwinning was de volgende ronde van  
de beker een feit en durfde het reeds uitgeschakelde 
BZC 6 het niet eens meer tegen ons op te nemen!  
Gevolg, een hattrick van de scheids en Rob als 'man  
of the match' altijd lekker!  

Op 23 oktober werd de 2e ronde gespeeld. Wederom 
uit tegen BZC maar nu tegen het 4e. Deze mannen 
durfden wel en was voor ons het bekeravontuur ten 
einde: 3-0.  
 
Op 25 september was de 1e competitieronde gepland. 
Ondanks (of dankzij?) een weekje vrij waren er nogal 
wat pijntjes en afmeldingen. Helaas moest deze  
wedstrijd worden afgezegd. De tweede wedstrijd was 
Nivo Sparta thuis. Ook hier was het een flinke puzzel, 
maar dankzij aanvulling uit de JO19 (bedankt Noah, 
Illvan en Armani!) werd de competitie met een mooie 
2-0 overwinning afgetrapt! Uit bij BZC was (dit keer 
wel) de volgende tegenstander in de competitie.  
Met Joram als reservekeeper en weer aanvulling  
vanuit de JO19 en Tristan vanuit 2 moesten we  
ditmaal het hoofd buigen: 3-0.  
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Om de toekomst van het 4e veilig te stellen wel alvast 
de heren van de JO19 gecontracteerd! Weer een 
weekje later kregen we GRC op bezoek. Deze ploeg 
heeft niet veel te zoeken in de 5e klasse, dus het  
animo was niet heel groot. Dus, wederom met flink 
wat aanvulling vanuit de JO19 en het 5e bleef de  
schade 'beperkt' tot 1-6. Gelukkig werd de nederlaag 
in de 3e helft weer snel vergeten.  
 
Hierna volgden wat weekjes rust. Door diverse corona 
gevallen bij de tegenstander en krapte bij ons duurde 
het uiteindelijk tot 20 november voordat we weer de 
wei in konden: Almkerk uit. Met 12 man kwamen we 
al snel lucht te kort en werden we met 6-0 naar huis 
gestuurd. Twee weekjes later (bleek later) de laatste 
wedstrijd voor de winterstop. Met aanvulling van 
Seth, Marinko, Rens, Ronald en John werd er wel een 
overwinning verwacht bij en tegen Arkel. Maar waar 
de ballen er bij ons niet in gingen, had de linksbuiten 
van Arkel een schare geluksengeltjes mee gebracht. 
Uiteindelijk moesten we ook hier afdruipen met een 
nederlaag: 7-2. Hierna kwam de lockdown, die zorgde 
voor een verlengde winterstop. Tijdens de winterstop 
was er ook nog goed nieuws te melden! Onze keeper 
Chris is wederom vader geworden van zoon Kai!  
Natuurlijk zijn de gebruikelijke Woerkum 4 gadgets 
aangeboden! Gefeliciteerd Chris en Esther!  
 
 
 

Met nieuwe moed werd op 5 februari Nivo Sparta  
bezocht. Met Tristan, Dave en Floris als aanvulling (en 
schietschijf) werd de wedstrijd nipt verloren. Helaas 
liet de scheidsrechter de wedstrijd verzanden in één 
groot 'schop-de-woerkum-speler' duel waardoor de 
achterstand niet meer ongedaan kon worden  
gemaakt in de 2e helft. De laatste wedstrijd voor de 
Stormvogel deadline was Almkerk thuis. Uit werd er 
jammerlijk verloren, maar thuis was de bank beter 
gevuld. Met aanvulling vanuit 3 en 5 werd nu wel  
een achterstand omgebogen tot een mooie 2-1  
overwinning met doelpunten van Kevin en (scoor niet 
in het 5e) Bryant. Na acht wedstrijden staan we met 6 
punten op de 9e plaats.  
 
Zoals u ziet is er veel aanvulling nodig dit seizoen, 
door een krappe selectie, maar ook door blessures  
en corona is het wekelijks een behoorlijke puzzel om 
zoveel mogelijk te voetballen. Het is wel goed om te 
zien dat veel spelers bereid zijn om aan te vullen, zo 
wordt er wekelijks veel geschoven tussen 2, 3, 4 en de 
JO19. Top mannen! Dankzij jullie blijft de Stormvogel 
vliegen! 
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 Woerkum 5 blijft bovenin meedraaien  
Het 5e trapt na een diepe winterslaap af tegen de nr.1 
Jan van Arckel, dit was op papier voor het 5e toch wel 
een van de belangrijkste wedstrijden van het seizoen. 
Deze wedstrijd betekende aanhaken voor het  
kampioenschap, of gewoon lekker blijven ballen  
boven in de competitie.  
 
De strijd tussen Nr.1 en Nr.2  
Op de meeste gezichten stond wel wat spanning vlak 
voor de aftrap van de wedstijd, met een biertje, een 
redbull en een kleffe tosti werd deze spanning een 
beetje weggenomen maar de mannen waren klaar 
voor de strijd. Behalve Dani, hij stond op aanwezig 
maar was in geen velden of wegen te bekennen.  
Die was waarschijnlijk in zijn winterslaap de nodige 
calorieën nog aan het verbranden. Maar gelukkig was 
piel aanwezig om zijn zware taak over te nemen.  
 
Het was nog even spannend of we gingen voetballen, 
er was zoals wel vaker in het seizoen geen  
scheidrechter, dus we zijn blij dat we zelf Jan hebben 
kunnen regelen. Daarvoor nogmaals dank. Dus toen 
alles vrijdagavond geregeld was stonden alle seinen 
op groen.  
 
Stipt half 3 startte de wedstrijd. Na een lastig begin 
merkten we toch dat er iets te halen viel. Ook al  
waren de ploegen zeer aan elkaar gewaagd, wij  
hadden met onze tropische voorhoede toch wel de 
snelheid en de individuele actie om Jan van Arckel te 
verrassen. Dit gebeurde deze wedstrijd ruim 7 keer, 
mede door goed voetbal en sterk verdedigend werk. 
Al met al werd de wedstrijd met 7-1 gewonnen en 
stonden we na een aantal weken weer terug op de 
plek waar we horen, heerlijk boven aan!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BZC’14 Thuis, strijdend ter onder 
Een week later speelden we tegen de boeren uit  
Brakel. We hadden al een keer tegen het 4e van  
Brakel gespeeld, maar tot onze verbazing waren er 
nog maar 4 spelers uit BZC’14 4 te vinden en bestond 
de rest van het elftal uit het 2e en 3e van BZC’14.  
Maar dat hield ons niet tegen om vol gas de wedstrijd 
in te gaan.  
 
Pas na 5 minuten voetballen kwam de grootse  
verbazing de poorten van sportterrein het Bolwerk 
oplopen, een oude bekende die de meesten nog wel 
kennen van de paraplu op het veld gooien…Bert Metz 
kwam de poorten door naar het 1e veld en nam plaats 
in de dug-out, net alsof hij nog steeds trainer van ons 
was. Was dat het geheime wapen van BZC’14 4?  
 
Na een slechte eerste helft gingen we met een 0-2 
achterstand de rust in. We speelden niet ons eigen 
spel en gingen te veel mee met de tegenstander. 
Toen we de 2e helft meer gingen voetballen kwam  
er na 20 minuten de 1-2 op het scorebord.  
Helaas na 95 minuten was dit nog steeds de stand  
op het scorebord en dropen we af de kleedkamer in. 
We hadden de eerste plaats niet meer in eigen hand 
en waren afhankelijk wat BZC’14 de rest van de  
competitie gaat doen.  
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Dames  

De wedstrijd tussen BZC’14 en Jan van Arckel de  
week er op was van belang, maar BZC’14 heeft deze 
afgelast in de hoop deze in te halen doordeweeks. 
Gelukkig laat Jan van Arckel dit niet gebeuren.  
 
Het 5e loopt er weer lekker warm bij!  
Daarnaast kwam vlak voor de winterstop Tredion  
aan met onze nieuw inloopshirts. Hiervoor willen we 
Tredion van harte bedanken en willen we ook Bryant 
bedanken dat hij dit geregeld heeft. Wist u dat 
Tredion specialist is in ICT en Telecom?  
Bent u benieuwd wat zij voor u kunnen betekenen? 
Kijk op https://www.tredion.nl. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vooruitzicht  
Op dit moment bezit het 5e de 2e plek met 2 punten 
achterstand op de nummer 1. Het blijft ontzettend 
spannend in de 5e klasse en het team blijft jagen op 
de koppositie! Maar gelukkig hebben we altijd onze 
vaste supporters achter ons staan, dus daar ligt het 
niet aan! (sorry Rick, we hadden geen foto van jou). 

Trainersnieuws  

Het eerste elftal dames 
stopte ermee. Jammer 
maar bijna onvermijdelijk. 
Een geweldige ervaring is 
het geweest. De fijnste tijd 
die je je als trainer coach 
kunt wensen.  
 
Op de avond van het,  
in mijn ogen, voorlopige 
afscheid ben ik enorm in 

het zonnetje gezet. Meiden, het was een fantastische 
avond met prachtige cadeaus. Mijn oprechte dank 
hiervoor.  
 

Dan breekt er altijd weer een andere tijd aan. Ik werd 
gevraagd om dames 30+ te gaan trainen en coachen.  
 
En zo gebeurde het. Trainen op dinsdag ging dus  
gewoon weer verder. Alleen de wedstrijden worden 
nu op vrijdagavond gespeeld. Er zijn 5 clubs die ieder 
op zijn beurt een toernooiavond organiseert.  
Een voor- en najaarstoernooi. Erg leuk mag ik wel  
zeggen. Dus denk je klaar te zijn gaat het toch weer 
door. Ik vind het erg leuk en wacht wel af wat er nog 
meer komt, want dames trainen en coachen blijft nog 
steeds heel leuk.  
 
Henk  

 
 
 
 
 
We zijn verheugd te kunnen melden dat we, met  
ingang van het seizoen 2022/2023 in Huib Apituley 
een nieuwe trainer hebben gevonden voor ons 2e 
elftal.  
 
We zijn ervan overtuigd dat Huib, als Woerkummer, 
met zijn vele jaren ervaring en altijd gezellige en 

vlotte babbel, een belangrijke rol gaat vervullen in  
de weg die we met ons 2e elftal voor ogen hebben. 
Huib heeft momenteel de hoogste jeugd bij  
Almkerk/Altena onder zijn hoede. Daarvoor is Huib  
als trainer actief geweest bij o.a. Meerkerk, Vuren, 
Well, Brakel, Rijswijkse Boys, Wilhelmina, De Zwerver,  
Asperen en Haaften.  
 
Graag wensen we Huib dan ook enorm veel  
plezier en succes met zijn nieuwe team. 
 
Bestuur v.v. Woudrichem  
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Beste leden,  
 
Het leek ons als bestuur goed een 
update te geven over de financiële 
situatie van de vereniging na de 
afgelopen lastige jaren als gevolg 
van de coronapandemie die we  
als de laatste berichten kloppen 
gelukkig steeds meer achter ons 
laten. Dit betekent weer gezellige 

zaterdagen vol voetbal en, niet onbelangrijk voor de 
club, een goed gevulde kantine op de speeldagen en 
op donderdagavond na de trainingen.  
 
In maart 2020 begon zoals bekend de  
coronapandemie en moesten we helaas de kantine 
sluiten tot eind juni. Gelukkig stonden we er voor  
die tijd financieel goed voor, dus we konden wel een 
stootje hebben, overigens wel jammer qua periode 
want de periode maart-juni is omzet-technisch vaak 
een zeer prettige periode. Wat ook een positieve  
factor was (en heel de coronaperiode is gebleven)  
is dat alle leden keurig hun contributie bleven  
voldoen, dit verdient een grote pluim, want zonder 
deze bijdrage hadden we wel degelijk in de  
problemen gekomen. Je ziet hierin terug dat een 
dorpsclub toch vaak voordelen met zich meebrengt. 
Er is meer commitment met de club en dat is erg fijn!  
 
Daarnaast hadden we voor deze periode gebouwd 
aan een stabiel financieel klimaat.  
De sponsorcommissie heeft topwerk geleverd met 
alle sponsordeals. Daarnaast verwelkomden we  
natuurlijk een nieuwe hoofsponsor (PerfoTech).  
We hadden baat bij onze nieuwe leverancier van de 
dranken in onze kantine (InBev en Walther de Louw), 
we werden beter van het nieuwe contract met  
SD Sportswear en zo waren er nog wel wat zaken die 

bijdroegen aan een goede financiële uitgangssituatie. 
Gelukkig konden we in de periode juli/augustus 2020 
weer open maar dit was helaas van relatief korte 
duur. Wederom kon alles dicht. Op dit moment  
kwamen echter de diverse corona subsidies die de 
overheid in het leven had geroepen goed van pas, 
zoals de NOW, TVL, Taso, etc. Daarnaast besloot de 
KNVB tijdelijk te stoppen met hun maandelijkse  
contributie inning. Het verbruik van gas/water en 
elektra ging natuurlijk drastisch naar beneden en zo 
waren er nog wel wat kosten die gunstiger uitpakten 
door het verplicht gesloten zijn.  
 
Al met al zijn we zeker niet slecht uit de corona  
periode gekomen. We hebben het eerste veld op  
een prachtige manier kunnen renoveren en blijven 
kijken naar positieve ontwikkelingen op ons mooie 
sportcomplex. Een belangrijke daarin is dat we nog 
steeds bezig zijn met het project “zonnepanelen”, 
doordat we niet precies wisten wat corona ons ging 
brengen hebben we dit naar achteren geschoven. 
Voordeel nu is dat we op dit moment in de race zijn 
met een soort van wedstrijd via de Rabobank waarbij 
we bij uitverkiezing 50% van de kosten vergoed  
krijgen, dus het is even wachten waar dit op uitdraait.  
 
Concluderend kunnen we dus stellen dat we er nog 
steeds prima voor staan en met de vooruitzichten dat 
we weer open kunnen willen we dat weer uit gaan 
bouwen. Nogmaals dank aan alle leden/sponsoren 
etc. die de vereniging zijn blijven steunen de  
afgelopen 2 jaar in welke hoedanigheid dan ook!  
 
Met vriendelijke groet,  
Andreas Nederveen 
 
Penningmeester v.v. Woudrichem  

Financiële update v.v. Woudrichem na “2 jaar” corona  
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Einde tijdperk van een aimabel vrijwilliger  

Het is een druilerige donderdagavond als we Gerrit 
van het Einde spreken in de kantine. Hij stopt na 43 
jaar met zijn vrijwilligerstaken voor v.v. Woudrichem. 
Melancholisch, trots, soms kritisch, maar altijd met 
die aanstekelijke lach vertelt hij over zijn belevenissen 
en liefde voor de club. “Het kan wel eens nachtwerk 
worden”, grapt hij.  
 
Gerrit van het Einde is geboren in Almkerk en later 
verhuisd naar Gorinchem. “In 1978 stelde mijn  
zwager, John van Rossum, voor om een biertje te 
gaan drinken in de voetbalkantine in Woudrichem.  
Hij trainde daar op donderdagavond. Het was een  
hele leuke avond, want twee dagen later stond ik te 
keepen.. haha.” Gerrit (66) is getrouwd met Tonnie, 
samen hebben ze twee zoons Gerald en Tonie.  
Ze wonen al weer heel wat jaren in Woudrichem.  
In het dagelijks leven werkte Gerrit als schoenmaker 
bij Schoenfabriek Anita. “Totdat die failliet ging. Ik ben 
toen binnengelopen bij Stichting Prisma om te zeggen 
dat ik bij hun wilde werken. Heel even stonden ze  
te kijken, maar de week erop kon ik beginnen met 
mijn opleiding. Ik heb uiteindelijk 14 jaar gewerkt  
als begeleider van mensen met een verstandelijke 
beperking. Zijn vrije tijd besteedt Gerrit aan  
mannenkoor De Maasmaten en aan voetbalvereniging 
Woudrichem.  

Rode draad  
Gerrit van het Einde was twee jaar lang keeper van 
het 6e, later het 5e, tot het niet meer ging. Hij had op 
latere leeftijd polio gekregen en kon fysiek niet meer 
goed uit de voeten. Zijn voetbalschoenen hing hij 
daarom al snel aan de wilgen, maar aan het Bolwerk 
had hij zijn hart verpand. Gerrit was een tijdje  
wedstrijdsecretaris, organiseerde de loterij, verrichtte 
hand-en-spandiensten en trainde jeugdteams,  
waaronder het team van zijn zoon Gerald. Niets was 
hem teveel. Toch kwam hij weer terug bij het 5e.  
De rode draad van het verhaal. “Wanneer het precies 
geweest is, weet ik niet meer. Het was in ieder geval 
een jaar waarin veel teams kampioen werden.  
De spelers van het 5e vroegen mij om leider te  
worden, in de winterstop toen ze op kampioenskoers 
lagen. Dat heb ik toen niet gedaan, ze konden het  
prima uitspelen zonder mij. Maar toen ze het in mei 
weer vroegen heb ik geen nee gezegd. Het waren stuk 
voor stuk fantastische gasten, maatjes van me. En nog 
steeds. Iedereen wilde trouwens in het 5e voetballen, 
zo leuk hadden we het, zelfs selectiespelers als Henk 
Struik, Johan Caspers en Geerit Verhoeven. Vanuit  
het 2e kwamen, jaren later, Dennis Verzeijl en Michel 
den Adel erbij. En dan waren er nog een paar  
bollebozen uit de jeugd, haha, zoals Wout Struik,  
die 15 jaar aanvoerder is geweest,  

door: Gaby Stok  
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Gert-Jan Brouwershaven en Piet Secréve. We hadden 
echt een goed team met goeie voetballers. We zijn 
dan ook nooit lager dan de 4e plek geëindigd.  
En ook niet onbelangrijk om te vermelden, we hebben 
nooit 1 gele kaart gehad. Wel 1 rode, dat was na een  
onderonsje met de tegenstander uit Veen. Er werd 
altijd strijd geleverd, maar na afloop was het altijd 
gezellig. Ik herinner me nog goed, uit in Brakel.  
Toen ik na afloop nog aan het klagen was bij de 
scheidsrechter die 5 meter buitenspel over het hoofd 
had gezien, liepen die gasten al de polonaise.” Gerrit 
moet weer lachen om het voorval. “Ik was boos, vond 
het een onterecht doelpunt en was aan het vertellen 
hoe ik erover dacht. Ondertussen zaten die gasten al 
gezellig aan het bier, ze vonden het wel best!”  
 
Het 5e heeft nooit een trainer gehad, regelde alles 
zelf, maar had dus wel een leider. Gerrit van het Einde 
was 22 jaar lang de teammanager, waarin hij veel  
spelers heeft zien komen en gaan. Hij bepaalde de 
opstelling en tactiek en regelde alles rondom de  
wedstrijden. “Jan den Adel was assistent trainer, Rob 
van Wijngaarden vlagger. We zijn eenmaal kampioen 
geworden. Het kwam op de laatste speeldag aan. Net 
als onze tegenstander Zuilichem konden we kampioen 
worden. Overigens gingen we altijd op de laatste 
speeldag van het seizoen ontbijten bij ’t Hoekske.  
Jarenlang onze sponsor geweest! En dan was er  
nog de jaarlijkse gourmetavond en de afsluitdag.  
Die begon steevast om 11 uur bij de paal, waar  
dan al een paar kratjes klaar stonden.”  
 
Mooie herinneringen bewaart Gerrit ook aan de  
toernooien waar het 5e aan mee deed. “We hebben  
in die tijd heel veel toernooien gespeeld, zoals het 
Lingewijktoernooi in Gorinchem. Ik heb toen zelfs  
nog een litho gewonnen bij de loterij, die hangt nog 
steeds in de bestuurskamer. Thuis in Woudrichem 
hebben we ook veel aan toernooien meegedaan.  
Eén van de tegenstanders ooit was een motorclub.  
Ze hadden tentjes meegenomen en sliepen op het  
3e veld.” Gerrit vertelt in geuren en kleuren en over 
iets van 48 flesjes Smirnoff. “Haha, mijn vrouw belde 
om 4 uur ’s nachts om te zeggen dat de koffie klaar 
stond. Het was alleen toen niet meer de moeite  
om nog naar huis te gaan.” En dan waren er nog de  
carnavalstoernooien. “We hebben veel gelachen en 

het bier vloeide rijkelijk.” Meer wil hij er niet over 
kwijt…  
 
Fantastische tijd  
Na het seizoen 2017/2018 stopt het 5e. De koek was 
op. Om het tijdperk af te sluiten stelde Gerrit voor  
om nog een leuke dag te organiseren voor iedereen 
die ooit bij het 5e had gevoetbald. Bijna zestig  
oud-spelers kwamen erop af en konden nog een  
laatste balletje trappen, de bar opzoeken, genieten 
van de barbecue of gewoon herinneringen ophalen. 
Gerrit van het Einde heeft daarna nog drie jaar het 
zomeravondvoetbal georganiseerd, samen met  
Stefan Baks, Sven Weusthoff en Jurgen Braat, én de 
wedstrijden van het oude 5e tegen het nieuwe 5e. 
“Een hartstikke leuk team met jongens die ook echt 
iets willen doen voor de club. Ik heb bijvoorbeeld 
nooit één flesje bier hoeven opruimen. Het waren  
leuke wedstrijden, met na afloop natuurlijk gezellig 
een hapje, drankje en muziek. Met medewerking van 
de vereniging en De Vrienden Van!”  
 
De sympathieke clubman kan niet stilzitten en sloot 
ook aan bij de activiteitencommissie. “Met Jolanda, 
Mirjam, Nadieh, Arthur en Diana. We hebben van al-
les georganiseerd, van jeugdactiviteiten met carnaval, 
Pasen en Sinterklaas tot de maandelijkse bingo en een 
korenmiddag voor bewoners van de Lemmenskamp 
op Koningsdag. Tijdens de trainingsdag en footgolf 
activiteiten van Aljan Dekker regelden wij limonade 
en versnaperingen voor de kinderen. Van alle  
inkomsten hebben we afgelopen jaar de nieuwe 
speeltuin bekostigd.”  
 
Gerrit van het Einde kijkt terug op 43 mooie jaren  
bij v.v. Woudrichem en glundert. “Het was een  
fantastische tijd met het 5e als rode draad. Ik hoefde 
nooit te bellen, die gasten waren er altijd. Ik heb een 
hele sterke band met ze.” En dat was en is wederzijds, 
want toen Gerrit vorig jaar was gevallen met de fiets 
kreeg hij een mooie bos bloemen en een cadeaubon. 
“Geweldig! Weer die rode draad. Maar het is mij goed 
geweest. Ik ben terecht gekomen in een warm bad en 
dat is altijd zo gebleven. Ik heb het leuk gehad en laat 
alles in goede handen achter. Iedereen bedankt dat ik 
dit hebben kunnen en mogen doen!” Natuurlijk gaan 
we hem nog vaak zien, maar dan vóór de bar. 
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Feestweek Woudrichem gaat door > 21 april  
voorverkoop in kantine v.v. Woudrichem  

Stichting de Woerkumse Week organiseert van 7 tot 
en met 11 juni een feestweek in Woudrichem met 
activiteiten voor jong en oud, zoals bingo, bootcamp 
én twee feestavonden: Nederpop op vrijdag 10 juni 
en Zomercarnaval op zaterdag 11 juni. Op donderdag 
21 april start de voorverkoop van de entreekaarten. 
Vanaf 19.00 uur is de organisatie in de voetbalkantine 
aanwezig en kun je voor 15 euro combitickets kopen 
die toegang geven tot beide feestavonden.  
 
Drie keer scheepsrecht! Dat lijkt te gaan gelden  
voor Stichting de Woerkumse Week die in 2020 de 
feestweek al hadden willen organiseren. Vanwege 
corona ging deze ook in 2021 niet door. Nu lijken de 
vooruitzichten gunstig en zijn de voorbereidingen 
voor editie 2022 in volle gang. Het bestuur van  
Stichting De Woerkumse Week bestaat uit  
Romano van Heukelum (voorzitter), Chiënne van  
Heukelum (secretaris), Tim van Brouwershaven 
(penningmeester), Julia Verhouden (vormgeving & 
communicatie), Joy Bouman (vrijwilligersbeheer)  
en Bonnie van den Broek (sponsorzaken).  
 
Romano, Chiënne en Julia zijn bekende gezichten  
op het Bolwerk. Romano heeft de hele jeugd  
doorlopen en is momenteel speler van het 5e. Julia 
heeft van haar 12e tot haar 17e gevoetbald, zeven 
jaar lang achter de bar gestaan op zaterdagmiddag, 
meegeholpen met de rommelmarkt en betrokken 
geweest bij sponsorprojecten. “Vanwege mijn studie 
Communicatie aan de Fontys Hogeschool en mijn 
werk in de Lemmenskamp heb ik helaas geen tijd 
meer voor de bardiensten op de voetbal, maar ik kom 
nog steeds graag langs. Het is altijd gezellig en je voelt 
je welkom.” Ze zit in het laatste jaar van haar studie 
en moet uitgerekend in de feestweek haar scriptie 
inleveren. “We hebben al heel veel geregeld.  
De tweede helft van de feestweek kan ik me  
volledig toeleggen op de organisatie en zelf ook  

gaan genieten.”  
 
Jan Biggel  
In september 2020 en 2021 heeft Stichting de  
Woerkumse Week het Foodfestival op ’t Rond  
georganiseerd. De derde editie is begin september 
2022. De succesfactoren van dit festival hebben de 
enthousiaste bestuurders meegenomen. Julia: “We 
kijken vooral naar dingen die wel kunnen en hebben 
een mooie mix van vrijwilligers. De feestweek wordt 
net als het foodfestival volledig volgens de dan  
geldende richtlijnen omtrent covid-19 ingericht,  
zodat iedereen op een veilige manier een gezellige  
en zorgeloze dag kan beleven. Daar staat Stichting  
de Woerkumse week voor: gezellig samen zijn!”  
Romano is hoopvol gestemd. “De vergunningen zijn 
rond en we hebben al mooie sponsoren gevonden en 
vast kunnen houden. We zijn daar superblij mee, 
want zo kunnen we ook de muntjes en entreetickets 
betaalbaar houden. Wie dit leest en ook wil  
sponsoren of als vrijwilliger wil meehelpen, kan  
contact met ons opnemen. We zoeken nog mensen 
die willen meedenken en ons willen ondersteunen in 
de feestweek. Sponsoren kan met geld, maar ook met 
spullen voor de bingo, kabelhaspels die we mogen 
gebruiken of een dansclinic voor kinderen. Er is heel 
veel mogelijk.”  
 
De feesttent wordt begin juni opgezet langs de gracht 
aan de Jacoba van Beierenstraat in Woudrichem. 
Over het exacte programma wil de organisatie  
nog niet veel kwijt. “Gaandeweg gaan we via onze  
socials en website alle activiteiten en artiesten  
aankondigen. Wel kan ik alvast verklappen dat  
Jan Biggel komt optreden.”  
 
Bezoek www.stichtingdewoerkumseweek.nl voor 
meer informatie, de mogelijkheden voor sponsoring 
en natuurlijk het programma voor de feestweek!  

Op de foto van links naar rechts: 
Romano van Heukelum,  
Julia Verhouden,  
Chiënne van Heukelum,  
Bonnie van den Broek en  
Tim van Brouwershaven.  
Joy Bouman ontbreekt op  
de foto.  
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Trouwe bestuurder neemt afscheid  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dirk Pellicaan gaat na vele jaren zijn functie 
neerleggen. Een trouwe clubman die aan vele 
activiteiten heeft meegeholpen. Hij neemt er  
de tijd voor om even te recapituleren.  
 
Geboren en getogen in Woerkum in een gezin  
met 6 kinderen. Hij was de voetballer en vanaf zijn  
6de jaar, nog op het oude veld aan de Burgemeester 
van der Lelystraat, speelde hij bij de pupillen tot en 
met het 1ste elftal. Dit laatste bleef beperkt tot  
een halve wedstrijd, maar dat mocht de pret niet 
drukken. Via het 2de, 3de en het 5de heeft hij heerlijk 
gevoetbald met André en Martin Ruis, Henk Timmer 
en vele anderen.  
 
Zijn oudste zoon Brian was geen voetballer, maar 
Michael daarentegen wel. Dirk werd samen met  
Henk Groenevelt leider en trainer van het team 
waarin ook Danny Schaap, Damian Groenevelt en 
Beau Metz speelde. In de rust van elke wedstrijd  
werd er door Dirk en Henk getrakteerd op fruit. 
Lekker gezond natuurlijk! Mooie tijd, tot zijn zoon  
in de senioren ging spelen. Zijn dochter keepte  
in het meisjesteam, maar omdat zij kapster wilde 
worden besloot ze toch maar haar handen te  
sparen en ze stopte.  
 
Een logisch vervolg was zitting nemen in het 
jeugdbestuur. Eerst toernooien organiseren, 

draaiboeken maken en aan de slag. Hans Timmer 
stopte als voorzitter van de jeugd en Dirk nam het 
stokje over. Hij heeft in die tijd een informatieboekje 
gemaakt voor trainers en leiders van de jeugdteams. 
Hierin werd beschreven wat voor beleid de club had 
en dat men zich zoveel mogelijk aan de regels moest 
houden. Na ongeveer 7 jaar heeft Remco Pronk de 
functie overgenomen. Een half jaar later kwam er een 
bestuursfunctie beschikbaar en Dirk werd gekozen. 
Zijn taak: structuur brengen in de PR en Sponsoring. 
Er werd een plan van aanpak gemaakt, contracten 
met adverteerders, sponsors en reclameborden 
opgesteld en via een link doorgestuurd naar de 
penningmeester die de facturen weer gemakkelijk 
kon versturen. Daarnaast organiseerde hij 
sponsordagen. Heel belangrijk natuurlijk. Jan Kamp 
zorgde er op zijn beurt weer voor dat alle sponsors 
keurig netjes op de website vermeld staan. Kleding 
voor de leiders en trainers van de jeugd was er niet. 
Via een geslaagde actie is, met medewerking van de 
plaatselijke middenstand, iedere trainer en leider 
voorzien van een prachtige jas met clubembleem  
en reclame van de desbetreffende sponsor erop.  
Een goede investering en een perfecte uitstraling.  
 
Een grote loterij werd georganiseerd, samen met de 
grote animator Cees van Vugt die alle loten verkocht. 
Een mooi bedrag werd bijeengebracht. Een bijzondere 
sponsoractie deed hij voor de Hervormde Kerk.  
Zij bakten elk jaar oliebollen. Dirk kreeg zijn baas, 
Leasebedrijf Alphabet uit Breda, zo gek om voor het 
personeel oliebollen te bestellen. Dirk bracht ze zelf 
rond. Dit sloeg zo goed in dat het bedrijf ook 
oliebollen sponsorde voor alle trainers en leiders  
van de jeugdelftallen. Ook deze bracht Dirk zelf rond. 
Kortom: iedereen tevreden, de kerk, personeel en de 
jeugdleiders en trainers van de v.v. Woudrichem. 
Helaas kwam er aan deze actie enkele jaren geleden 
een einde.  
 
Dirk stopt nu dus zelf. Na gedane arbeid is het goed 
rusten, zegt het spreekwoord. Dirk heeft nog een 
laatste woordje voor iedereen. Ik vroeg hem wat de 
club hem heeft gebracht. “Betrokkenheid, plezier, 
gezelligheid, clubliefde. Het zit in je DNA.”  
 
Het ga je goed, Dirk, en bedankt voor je inzet.  
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Op een zaterdagmorgen ging uw verslaggever op  
weg naar Gorcum om een oudgediende te bezoeken. 
Hij stond bekend om zijn elegantie en techniek.  
Wat ik aantrof was een nog fitte en slanke 70-er.  
We hebben het hier over IJsbrand Berm.  
 
We gaan even terug naar zijn jeugd. Hij is geboren in 
de Koepoortstraat in de zogenoemde noodwoningen. 
Later verhuisd naar een normaal woonhuis en  
uiteindelijk naar de Hoogstraat, omdat pa daar  
een sigaren-en sigarettenwinkel begon. Pa noemde 
het zijn sigarenmagazijn. Natuurlijk naar de lagere 
school en voetballen op de schoolwal. Trots als je 
door ouderen werd gekozen. Dat betekende dat je 
wel kon voetballen!  
 
Op zijn 10de werd hij lid van v.v. Woudrichem  
en begon in de junioren. Toen nog mannekes als  
Jan den Adel, Jan Ruis en Basje van der Wiel waren 
zijn maatjes. Hij kwam in A, maar hij wilde slager  
worden en moest op zaterdag werken. Hij had zijn 
opleiding gedaan in Rotterdam en kon dus voetbal  
en werk niet combineren helaas. Gelukkig moest hij  
in militaire dienst en kon daar het voetballen weer 
oppakken en in het weekend weer bij Woerkum  
voetballen. Na 3x meetrainen met het 1ste mocht hij 
meespelen. Er waren wat spelers gestopt, dus waren 
ze blij met hem. Voor het eerst bij het 1ste. Zenuwen 
natuurlijk. Bespreking in de bestuurskamer, waar 

voorzitter Klaas Kilwinger nog langs kwam en de  
legendarische woorden sprak: “wij verliezen van ieder 
standaard elftal”. Helaas degradeerde het team naar 
de vierde klas.  
 
Trainen vond IJsbrand leuk. Hij was fanatiek, in  
tegenstelling tot Henk de Jong. Die kroop achter de 
reclameborden om maar niet mee te hoeven trainen.  
 
De periode Blokland brak aan. IJsbrand begon als 
rechtsbuiten. Snel, behendig en technisch.  
Streekderby’s waren altijd spannend en mooi.  
Soms verloren en dan weer eens met 3-0 van  
Rijswijkse Boys gewonnen. Zoals altijd: het kan  
vriezen of dooien.  

 
 

Hoe is het met………… IJsbrand Berm  

Een elftal waarin IJsbrand speelde. Staand van links naar rechts: Jan den Adel, Geerit Verhoeven,  
Johan Muller, Goof Vos, Joop Viveen,  Piet Secréve, Jamie Cornelius, Cees van Straten en trainer  
IJm van Straten. Zittend van links naar rechts: Arie Kant, Cees van Vugt, IJsbrand Berm, Huib Apituley,  
Frans Jan van Tilborg en Henk Struik.  
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De mooiste herinneringen heeft hij toch aan een paar 
wedstrijden voor de beker, b.v. de wedstrijd tegen 
Oranje Wit uit Dordrecht. Oranje Wit was technisch 
beter, maar niet bij machte het in doelpunten uit te 
drukken. Wim Schaap zorgde voor de 1-0 en na rust 
werd de vechtlust van Woudrichem beloond door  
een goal van IJsbrand Berm 2-0. Ronde verder!  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uit tegen Rijnsburgse Boys. Deze grasmat kwam  
bekend voor vanwege de finalewedstrijd van  
Woudrichem tegen Huizen. Mooie ambiance.  
Meer dan 1000 toeschouwers, geweldig.  
Een 1-1 ruststand met een doelpunt van de A-junior 
Cees van Straten, na een pass van IJsbrand. Na rust 
werd het toch teveel en werd uiteindelijk met 3-1  
verloren. Complimenten in de krant waren er voor 
Huib Apituley en IJsbrand Berm.  

IJsbrand werd aanvoerder, maar dat lag hem niet zo. 
Ik had er last van, zei hij. Trok zich de problemen aan, 
dus ging de band naar een ander. Zoals gezegd vond 
hij trainen leuk, maar ook na de training altijd even 

naar de kantine en daarna nog even bij Jan Ruis thuis 
de frietpan aan en potje toepen met de maten en hun 
dames. Altijd heel gezellig.  
 
Na het 1ste ging hij lager voetballen. Nog kampioen 
geworden met het 2de en in allerlei lagere teams  
gespeeld, omdat hij niet meer kon trainen.  
Hij werkte in Schoonhoven tot 13.00 uur, daarna 
haasten, haasten. Niet eten, voetballen en een biertje 
natuurlijk. Dat viel op een lege maag niet altijd even 
goed! IJsbrand ging ook de junioren trainen. De C-tjes 
met Fredje, Hanno, Dimitri, Edwin, Diedrich, Viefke en 
Peter Pols. Kampioen geworden natuurlijk. Tot zijn 
52ste gevoetbald, toen kon hij ’s-maandags de auto 
niet meer uitkomen….. Een ware liefhebber dus!  
 
Zijn zoon heeft de A junioren gehaald en zijn  
dochter heeft ook nog een jaar gevoetbald. In die  
tijd heeft ze 3x in het ziekenhuis gelegen. Beter om  
te stoppen, zei pa.  

IJsbrand is een mooiweer-kijker geworden, heeft  
via Raymond Nelis 2 nieuwe knieën aangemeten  
gekregen, maar verder zo gezond als een vis.  
IJsbrand, bedankt voor je verhaal en blijf gezond! 
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 Sponsorcommissie zoekt versterking!  
Het wordt een uitdagend 2022 voor de  
sponsorcommissie. Helaas hebben we afscheid  
moeten nemen van Dirk Pellicaan en Youri Duyzer.  
Via deze weg willen Dillis de Vries en Stefhan van  
den Hil de mannen nogmaals bedanken voor de 
prettige samenwerking en de prachtige doelen die  
we met elkaar hebben bereikt. Veel clubs in de regio 
zullen toch met een schuin oog kijken welke positieve 
stappen Woerkum heeft gemaakt in de afgelopen  
jaren. Wanneer er leden of supporters zijn die de 
sponsorcommissie weer op sterkte willen brengen 
spreek Dillis en of Stefhan gerust aan en vraag wat  
de mogelijkheden zijn.  
 
Gelukkig hebben we in de vervelende Corona periode 
toch wat mooie sponsoren mogen begroeten met 
nieuwe toezeggingen. Het eerste bedrijf is Tankens  
uit Andel. Wim Holster is daar werkzaam en één van 
de steunpilaren van dit prachtige bouwbedrijf.  
Wim, via deze weg willen wij Tankens bedanken  
voor het prachtige tenue wat JO7-1 / JO7-2 en JO7-3 
van jullie mochten ontvangen. In de volgende  
Stormvogel showen de kleine mannen hun tenue  
met prachtige elftalfoto's.  
 
Het tweede bedrijf is Aspect ICT uit Hardinxveld.  
Anton van Drunen is werkzaam bij Aspect en regelde 
dat het elftal van zijn zoontje Dex van Drunen er weer 
super netjes bij loopt. Ook in de volgende Stormvogel 
een foto van de stoere mannen van de JO9-2. Tevens 
werd dit elftal verrast met nieuwe voetbaltassen van 
de firma Portisa Prefab Bathrooms.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een andere nieuwe sponsor is de firma Landmeters. 
Landmeters is een firma welke toeleveringen verzorgt 
in de scheepvaart. Met behulp van de connectie met 
Stefhan kwamen hier nieuwe thuis-shirts voor het 
tweede elftal uit de koker. Ook het tweede elftal zal 
deze in de volgende Stormvogel aan u presenteren. 
Hierbij alvast een voorproefje van het ontwerp.  

Op het gebied van reclameborden hebben  
we drie nieuwe aanwinsten:  
- Struik Vishandel komt op de hoofdtribune.  
- Den Dekker Verzekeringen langs het kunstgrasveld.  
- Bontekoe Uitvaartverzorging langs het  
  kunstgrasveld.  
 
Alle borden gaan of zijn in productie en zullen op  
korte termijn geplaatst worden op ons prachtige  
complex. Via deze weg dank voor deze drie mooie 
toezeggingen.  
 
In de volgende Stormvogel hopen wij op versterking 
van ons team en nog meer positieve berichten.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
De sponsorcommissie   
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 Activiteitencommissie v.v. Woudrichem  

 

Het afgelopen half jaar is het erg stil geweest rond  
de activiteitencommissie. Helaas heeft corona roet  
in het eten gegooid en konden veel activiteiten niet 
doorgaan.  
 
De week voorafgaand aan de pietentraining kregen 
we te horen dat deze niet door kon gaan zoals  
gepland. Dat was even schakelen, de geplande  
pietentraining kon niet doorgaan maar het zal toch 
niet gebeuren dat we helemaal geen pietentraining 
konden geven. Na vele belletjes, berichten, wachten 
en onzekerheid konden we zaterdagochtend toch  
trainen met de pieten. Helaas niet met alle  
jeugdelftallen die we in gedachten hadden maar  
wel met 20 kabouters en 20 spelers van de Jo7.  
Maar Piet was de overige elftallen natuurlijk niet  
vergeten, zo stonden er voor ieder team zakken klaar 
met cadeautjes voor de spelers. De pieten hebben 
ook nog de wedstrijd van de Mo-13 verstoord door 
tijdens de wedstrijd de bal af te pakken en te scoren. 
Uiteraard voor Woudrichem! Ondanks dat het nu  
anders was als gepland was het toch geslaagd en  
vonden de spelertjes het een succes.  
 
In oktober kregen we helaas te horen dat er vanaf 
2022 een verandering zal gaan plaats vinden in de  
samenstelling van de activiteitencommissie.  

Gerrit en Arthur hebben besloten om na vele jaren te 
stoppen. Wat we natuurlijk erg jammer vinden maar 
ook heel begrijpelijk. We zullen ze vast nog vaak zien 
op het voetbalveld en ze helpen altijd waar nodig, dus  
helemaal weg zijn ze niet.  
 
Jolanda en Mirjam hebben ook besloten om te  
stoppen met het organiseren van de maandelijkse 
bingo. Vele jaren hebben ze dit met veel plezier en 
passie gedaan, maar nu was het moment om daar 
mee te stoppen. Wel zullen ze doorgaan in de  
activiteitencommissie. Dus we zijn op zoek naar  
iemand die de maandelijkse bingo wil organiseren! 
Ben jij diegene? Neem dan even contact op!  
 
In 2022 hopen we toch weer wat meer te kunnen  
organiseren, misschien wel het kindercarnaval.  
Wat we wel op de planning hebben staan is een  
tentenkamp/ afsluitdag voor de jeugd! De hoe, wat  
en wanneer wordt nog volop besproken en we hopen 
dan ook dat we binnenkort meer kunnen vertellen.  
Voor deze dag hebben we vrijwilligers nodig dus 
mocht je dit leuk vinden meld je t.z.t dan ook zeker 
aan bij Nadieh!  
 
Hopelijk tot snel!  
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Mijn jaren bij de v.v. Woudrichem…  

Nadat ik eerst voetbalde bij Sleeuwijk, Sparta 30  
en Schelluinen leerde ik mijn huidige vrouw Saskia 
kennen. Zij speelde in het dameselftal van 
Woudrichem en dus kwamen wij ook in Woudrichem 
wonen. Na ons trouwen in 1994 woonden we  
de eerste jaren in Sleeuwijk. Ik heb daar de  
jeugd getraind. Daarna kochten we in 1999 onze 
woning aan de Acacialaan. Hier werden onze  
kinderen grootgebracht. Ik werd ook lid van de  
v.v. Woudrichem en in die periode trok ik veel op  
met Kamp, Weusthof en Wim Metz en kwam ik in  
het vrijwilligerswerk terecht. Het duurde niet lang  

dat ik gevraagd werd om de jeugd te gaan trainen. 
Toen mijn kinderen wat groter werden werd mijn 
aandacht verlegd naar de begeleiding van hen. 
 
Het zal in 2012 zijn geweest dat ik de grote clubactie 
overnam van Wim. In het begin had je er werk aan 
en je moet er voor zorgen dat degene die de loten 
verkopen gemotiveerd blijven. Dus werd er een 
berichtje aangemaakt voor de clubkrant met enkele 
foto’s van de personen die de meeste loten hadden 
verkocht. De laatste jaren was het aantrekkelijk voor 
de club want bedragen van rond de 3000 euro was 
het resultaat. Als ik zo van de 10 jaar dat ik dit 
verzorgde alles bij elkaar optel, schat ik dat ik 
ongeveer 25.000 euro voor de club heb 
binnengebracht. Ik kijk dan ook met voldoening 
hierop terug.  
 
Nu we ons huis hebben verkocht zijn we in Andel  
gaan wonen. Het duurde dan ook niet lang of men 
wist mij daar te vinden. Bij Sparta ‘30 had men 
dringend behoefte aan een leider bij het 1e elftal.  
Ik heb dat in overweging genomen en besloten dat  
op me te nemen. Zo blijf je bij het spelletje betrokken. 
Ook de grote clubactie krijgt een vervolg want Hilbert 
Vos heeft het van mij overgenomen.  
 
Patrick van Beest  

Tekstschrijver gezocht!  

Mijn zoon Rik is op zijn 6e lid geworden van v.v. 
Woudrichem en heeft de hele jeugd doorlopen, van 
de mini’s tot en met de JO19. Nu voetbalt hij niet 
meer en stop ik als redactielid. Ik heb vijf jaar met 
veel plezier interviews afgenomen, artikelen 
geschreven en de eindredactie gedaan voor zowel de 
Stormvogel als de Presentatiegids. Wie neemt het 
over?  
 
Bedankt voor de leuke samenwerking Rob, Jan, Jur, 
Arthur, Yoeri, Bruis en Marina!  
 
Hartelijke groet,  
Gaby Stok  
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In september nog vol goede 
moed begonnen en dan wordt  
er van overheidswege opnieuw 
alles stil gelegd. Met het laatste 
beetje gevoel dat je dan nog 
hebt toch maar weer de draad 
oppakken en dus afwachten 
wanneer de bal weer gaat rollen. 
In februari 2022 is het zover. We 
gaan weer van start en het is de 
bedoeling dat we de competitie 

geheel uitspelen. Om weer in het ritme te komen  
spelen we op 29 januari zelfs een vriendschappelijk 
potje voetbal tegen Groot Ammers. In overleg  
wordt besloten om 2x een half uur te spelen. We zien 
dat er bij onze jongens nog een aantal missen.  
Beide mannen Schaap, Jamy Goemaat en Dillis de 
Vries blijken nog afwezig te zijn. Door blessure en 
zelfs werd gezegd dat er nog één van de negen corona 
gevallen in quarantaine thuis zit. Maar dan zie je de 
kracht van de aanstormende jeugd. Met enkele  
geroutineerde spelers zie je dat men zich daaraan  
optrekt. Als Tim uithaalt en de keeper van  
Groot Ammers de bal terug het veld in krijgt is  
het Bart die eenvoudig scoort. In de tweede helft  
opnieuw Tim die van meer dan 20 meter op doel  
knalt en de keeper volkomen verrast. Op deze  
manier dus de corona crisis achter ons laten.  
 
In gesprek met de trainer Gerrie Schaap is dat ook 
precies waar hij mee bezig is. De jongens fit krijgen na 
de verplichte stilstand. Samen met de verzorger Mike 
Koedam gekeken wat er mogelijk is. Mike heeft goed 
zicht op de personen en hun mogelijkheden omtrent 
gezondheid en fitheid. “Wat betreft de competitie 
voldoen we aardig aan de verwachting.  
Van de koplopers weet je dat je daar punten moet 

inleveren. Toch waren we na de laatste wedstrijd  
tegen Wilhelmina ervan overtuigd dat we op de  
goede weg bezig waren. Ook zien we vanuit de jeugd 
dat er aanvulling komt. Deze groep is een hecht  
geheel die nog zeker een jaar of drie vier samen  
vooruit kunnen. We hebben nog een aantal weken te 
gaan voor we de competitie hervatten en dus moet de 
conditie dan optimaal zijn. Ik heb er alle vertrouwen 
in dat dat gaat lukken. Straks gaan we naar Meerkerk 
en kijken wat dit gaat opleveren.”  
 
De wedstrijd uit tegen Meerkerk is een gelijk  
opgaande strijd waarbij er teveel op de man  
gespeeld wordt. De overtredingen verdienen over  
en weer niet de schoonheidsprijs. We gaan met een 
uitslag van 2 – 2 van het veld. Meer hierover zeggen 
levert niets op.  
 
Dan nog een oefenwedstrijd bij De Alblas.  
We zien een elftal waarin opnieuw de jeugd zich mag 
presenteren. Zonder Jamy en Harjo in de defensie 
gaan we de rust in met een 0 – 0 stand. De tweede 
helft met de wind in de rug moet het gaan gebeuren 
denk je. Het blijkt geheel anders te gaan. Alblas met 
wind tegen drukt Woudrichem in de verdediging en 
we gaan met 4 – 0 de boot in en dan mag je nog niet 
eens klagen. Het zal komende zaterdag als we thuis 
tegen Altena gaan beginnen anders moeten dan wat 
we nu hebben gezien. De verdediging dicht houden is 
hetgeen waar bij Altena de nadruk op ligt. Met een 
snelle counter proberen ze je te verrassen. Het zal 
niet eenvoudig zijn maar zijn we compleet en is de 
juiste instelling er dan moet er zeker een punt in 
zitten.  
 
Jur 

Terugblik op de corona periode  

Bericht vanuit het webteam  
Het webteam is op het moment druk bezig met het 
nalopen van de content op de website. Het kopje 
sponsoring is deze keer aan de beurt.  
Zo zijn alle bordsponsoren netjes toegevoegd en  
zullen de kledingsponsoren volgen. De aanwezige 
content zal worden nagelopen, zodat alles weer  
up to date is.  
Verder zal het webteam de komende tijd kijken  
 

naar de invulling van het social media stuk.  
De competitie gaat weer van start waardoor  
er de komende tijd weer genoeg leuke dingen  
gedeeld kunnen worden!  
Mocht je iets willen delen of een oproep  
willen doen, laat het ons dan weten via  
redactie@vvwoudrichem.nl.  
 
Het webteam  
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In den beginne 
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Scans uit “Voetbal uit de klei” © Ton Lensvelt  
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Vân wie zai de gai d’r één?  

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
 
 
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
 
Je (voetbal) wens :       

Boaz Hooghart  
21-05-2014  
Gorinchem  
BS Oudendijk  
JO8-1  
spits  
buiten spelen, knutselen  
1 broer en 1 broertje  
Ja 
Alblasserdam 
Noël en mezelf  
Ajax  
Parijs  
Ronaldo en Messi  
om te scoren en te winnen.  
Profvoetballer worden 
    

Elise den Burger  
25 april 2011  
Gorinchem  
OBS 't Ravelijn  
In welk team speel je: MO13  
Spits  
Dansen, trampolinespringen, tekenen, knutselen  
1 zusje Anna  
Ja beide  
Papa bij vv Sleeuwijk en bij sv Dussense Boys. Mama bij  
Kozakken Boys, vv Sleeuwijk en sv Dussense Boys en sinds  
dit seizoen bij de 30+ dames van v.v. Woudrichem  
Mama  
Ajax en de Oranje Leeuwinnen  
FC Barcelona  
Lieke Martens  
Ik vind het leuk om met mijn vriendinnen van de MO13  
samen te voetballen en te scoren.   
Ik wil graag profvoetbalster worden.  
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Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens : 
       

Hoe heet jij:  
Wanneer ben je geboren :  
Waar ben je geboren :  
Op welke school zit je : 
In welk team speel je :  
Op welke positie : 
Heb je nog andere hobby’s :  
Heb je broers of zusjes :  
Hebben je ouders gevoetbald :  
Zo ja waar :  
Wie is de beste voetballer(s) van Woudrichem : 
Wat is je favoriete voetbalclub in Nederland :  
Wat is je favoriete voetbalclub buitenland :  
Wie vind jij de beste speler(s) van de wereld : 
Wat vind je leuk aan voetbal : 
Je (voetbal) wens :       

Noël van Wijk  
25 april 2014 
Waar ben je geboren: in Gorinchem 
Eben-Haëzer 
JO8-1 
Spits 
Zwemmen, lezen en buiten spelen  
Twee zusjes, Mara van 5 en Lize van 1 
M’n vader wel 
bij Sparta ’30 
Swen Weusthof 
Ajax 
Barcelona 
Mbappé 
Lekker scoren en heel hard schieten! 
Ooit bij Ajax voetballen 

Valentijn Hooghart 
15-01-2012 
Gorinchem 
BS Oudendijk 
JO9-2 
keeper 
Gamen 
2 broertjes 
ja, papa 
Alblasserdam 
weet ik niet 
Ajax 
Parijs 
Ronaldo en Messi 
om te scoren en ballen tegen te houden 
profvoetballer worden! 
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Houd je gegevens up-to-date!  

Het nieuwe voetbalseizoen is gelukkig weer van start 
gegaan. Er wordt niet alleen getraind, maar ook  
worden er wedstrijden gevoetbald. Tijdens deze  
wedstrijden mag er weer publiek aanwezig zijn.  
Hoe leuk is het als je met een jasje van de club  
v.v. Woudrichem kan aanmoedigen. De jasjes zijn  
in de kantine verkrijgbaar, de kosten voor de jasjes 
bedragen € 37,50 voor een volwassene en € 32,50 
voor kinderen. Naast onze mooie jasjes hebben wij 
ook hoodies, shirts, petjes en nog meer. Je kunt ze 
vinden in de etalage van de voetbalkantine. In de  
etalage is ook iets nieuws te vinden, namelijk de  
v.v. Woudrichem bidon voor slechts € 5,-.  
 
Helaas hebben wij als ‘’Sponsorzaken’’ en dus  
merchandising team afscheid genomen van  

Dirk Pellicaan. Wij vonden het fijn om met Dirk  
te werken. Dirk heeft voor een goede overdracht  
gezorgd, waardoor wij zonder enige problemen  
de merchandising in goede banen kunnen laten  
verlopen. Jonna Bouwman zal ons team versterken. 
Wij willen Dirk graag bedanken voor zijn inzet,  
namens het team van de merchandising.  

Merchandising  

Vanuit de vereniging wordt er regelmatig informatie 
gestuurd naar onze leden. Dit gaat via allerlei kanalen: 
clubkrant, website, appgroepen, mail en soms zelfs 
per post (verspreiding van de clubkrant bijvoorbeeld). 
Daarnaast wordt ook het in ons systeem vastgelegde 
emailadres gebruikt voor het behalen van 
bijvoorbeeld het spelregelbewijs en de toegang tot 
apps als voetbal.nl  
 
Het is daarom belangrijk dat wij over je juiste 
contactgegevens beschikken.  
 
Helaas blijkt vaak dat nieuwe mailadressen, 
telefoonnummers, adreswijzigingen of zelfs 
opzeggingen niet worden doorgegeven (of alleen aan 
de leider en dat is niet voldoende). Hierdoor kan het 
gebeuren dat belangrijke informatie jou niet bereikt, 
je geen toegang hebt tot KNVB info of geen 
spelregelbewijs kunt halen.  

Geef daarom alle wijzigingen ook door aan de 
ledenadministratie! Dus heb je een wijziging?  
Neem dan gewoon even contact op 
via ledenadministratie@vvwoudrichem.nl of  
pas het zelf aan via de Voetbal.nl app.  
 
Mocht je in de afgelopen 5 jaar verhuisd zijn, een 
ander mailadres hebben gekregen of wellicht een 
nieuw telefoonnummer en je weet niet zeker of je  
het hebt doorgegeven? Of wellicht weet je niet of er 
überhaupt een telefoonnummer of mailadres van je 
staat geregistreerd? Mail het voor de zekerheid 
gewoon nog een keertje. Dan weet je zeker dat je alle 
informatie van ons ontvangt, toegang hebt tot KNVB 
informatiebronnen en je spelregelbewijs kunt halen.  
 
Alvast bedankt voor de medewerking!  
 
Ledenadministratie v.v. Woudrichem  

mailto:ledenadministratie@vvwoudrichem.nl
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De toekomst van v.v. Woudrichem  
Afgelopen 11 september was het zover. De eerste 
training voor onze allerkleinste jeugd. Voor de één  
het vervolg van een nieuw seizoen, voor de ander de 
allereerste training. Spannend dus! We zijn in ieder 
geval trots dat er iedere week weer 20 + kinderen op 
het veld staan om lekker te genieten van voetballen 
en verschillende spellen. Het is elke week feest tussen 
09:30 - 10:15 voor alle 3, 4 ,5 & 6-jarigen.  

We begonnen uiteraard achterop op het gras waar we 
allemaal begonnen zijn. Allereerst hebben we elkaar 
voorgesteld en daarna de regels doorgenomen wat 
we wel en niet willen zien op het voetbalveld.  
 
We beginnen altijd met de voetbaldans waar ook  
nog een aantal dieren nagedaan worden. We hebben 
inmiddels de gekste dieren nagedaan, haha!  
Dan vervolgen we de training met allerlei oefeningen 
of zelfs een partijtje.  

In december hadden we zelfs bezoek van een aantal 
Pieten. Ze hadden de trainers gevraagd om mee te 
doen en er waren ook nog Pieten die zelfs een aantal 
oefeningen wilden voordoen. Uiteindelijk hebben de 
Pieten ook nog meegedaan met partijen. Dat was wel 
heel gaaf!  

 
Na de training wilde de Pieten samen met  
ons uitrusten in de kantine. Daar hebben we wat  
gedronken en hebben we wat pepernoten gekregen.  
 
De Pieten hadden uiteindelijk ook nog een cadeau 
voor alle spelertjes:  
Bedankt Pieten van v.v. Woudrichem!!! 
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door: Remco Pronk  
 
Soms zou je willen dat niet iedereen je  
telefoonnummer of e-mail adres heeft, Rob is er daar 
één van. Eerst ontvang je een vooraankondiging dat 
de deadline (ook zo’n vriendelijk woord) voor de  
clubkrant op 19 februari ligt en vervolgens komt er 
nog een persoonlijke mailtje overheen. “Of ik toch wel 
gezien had dat de deadline voor de inlevering van een 
stuk voor de Stormvogel op 19 februari ligt, het is 
maar dat je het weet”. En tot slot, verdenk ik hem er 
sterk van, dat hij, of er al niet voldoende aandacht is 
voor de Stormvogel is, hoogst persoonlijk een storm 
organiseert om nog meer aandacht te trekken voor de 
Stormvogel, op 18 februari.  
 
Maar ik hou vol, weersta alle oproepen van Rob, ik 
doe dit keer niet mee.… tot dat mijn lieftallige eega 
mij op zondagmorgen eraan herinnert dat ik nu  
toch echt dat stukje voor de Stormvogel moet gaan 
schrijven, het is immers al 20 februari. Ik werp tegen 
dat ik toch al te laat ben, het buiten regent, we  
gisteren hebben verloren van mijn vrienden uit  
Nieuwendijk etc. etc. maar mijn eega is Rob niet, dus 
na het ontbijt mag ik plaatsnemen achter de laptop.  
 
Een goede lezer begrijpt dat waar ik ‘mag’ schrijf mijn 
eega ‘moet’ bedoelt. De vorige keer heb ik het over 
dromen gehad, dromen over een competitie die niet 
door corona kon worden uitgespeeld. Naar het er laat 
uitzien zullen we de huidige competitie wel uitspelen, 
van de huidige variant krijg je zoals het er nu uitziet 
slechts een stevige griep dus als het een beetje  
mee zit halen we nu wel met z’n allen op 90 jarige 
leeftijd de eindstreep.  
 
Blijft de vraag over hoe we de eindstreep halen,  
maak het je zelf niet te moeilijk, stapje voor stapje, 
niet te snel, niet te langzaam beetje links beetje 
rechts, blijven ademhalen en je bent er.  
Maar zo eenvoudig is dat niet, vaak is het een stuk 
gecompliceerder, we hebben het immers over  
voetbal. Wil je iets weten over natuurkunde, dan 
vraag je dat aan Stephen Hawking, wil je weten hoe 
de menselijke brein werkt dan vraag je dat aan Erik 
Scherder of ik noem nog maar een voorbeeld, wil je 
iets weten over knikkeren dan vraag je dat aan Louise 
te Hartog (zoek maar op). Maar met een beetje  
simpele vraag over voetbal krijg je direct 17 miljoen 

betweters op de lijn. 17 miljoen Nederlanders,  
17 miljoen bondscoaches die allemaal denken te  
weten hoe het spelletje gespeeld moet worden.  
Vertalen we dat naar Woudrichem dan kom je toch al 
snel op een kleine 4680 bondscoaches, oke min 1, die 
ene, je kent hem vast wel. Die snapt er echt niets van, 
dus die kunnen we ook niet meerekenen, maar dan 
blijven er nog wel heel veul over.  
 
Dus hoe we de eindstreep gaan halen is helemaal 
geen eenvoudige vraag, daar zijn heel veel  
antwoorden voor mogelijk. Even los van de vraag  
of de hoe vraag voor een vereniging als de onze  
een relevante vraag is. Maar goed, tussen de 4679 
coaches die we als dorp rijk zijn was er toch wel  
eentje die een redelijk antwoord gaf.  
 
Met “spelvreugde”. Zonder plezier in het voetbal  
verdwijnt de jeugd van het veld en daarmee de  
toekomst van onze vereniging. Zorg dus altijd voor 
spelvreugde en bezieling tijdens wedstijden waardoor 
de voetballer zich niet afkeert van de sport en de  
vereniging. Tot de leeftijd van ongeveer 15 jaar druipt 
het enthousiasme van de leergierige spelers af,  
ze genieten ten volle van het spel, ze beleven er  
zichtbaar onbevangen plezier aan. Bijzonder is  
het dan ook om te zien dat er in de leeftijdsgroep  
daarboven, de pubers, dit enthousiasme verdwijnt en 
het van het onbevangen voetballen lijkt te veranderen 
in iets moeten doen. Een positieve benadering voor 
deze leeftijdsgroepen is daarom essentieel, niet alleen 
tijdens de trainingen en wedstrijden maar ook  
centraal in het verenigingsleven. En de coach in  
kwestie bedoelde hier niet direct het openen van  
de deuren van de kantine mee.  
 
En het gekke is, terwijl ik dit stuk schrijf en aangeef 
dat het behoud van spelvreugde voor de 15-plussers 
zo belangrijk is, is dat eigenlijk voor iedereen van  
toepassing binnen onze vereniging. Hoe organiseren 
we het zo met elkaar dat we het plezier blijven  
behouden in het spelletje, maar misschien nog wel 
belangrijker het plezier binnen onze vereniging.  
Dus op naar ons ons 125-jarig bestaan, met een  
beetje geluk ben ik er dan ook nog bij.  
 
Overigens aardige vent die ene coach die ik sprak, hij 
had nog wel een paar leuke ideeën voor de toekomst. 

  Spelvreugde  
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Bestuur 

Adres      v.v. Woudrichem 

      Sportterrein “Het Bolwerk” 

      Middelvaart 1C 

      4285 WS Woudrichem 

Telefoon      0183-309058 

E-mail     info@vvwoudrichem.nl 

Internet      www.vvwoudrichem.nl 

Voorzitter 

Hanno de Joode 

voorzitter@vvwoudrichem.nl 

06-53382456 

Beheer & Onderhoud 

Ben van Eeden 

 

06-30070166 

Wedstrijdsecretaris senioren 

Janny Secréve 

wedstrijdsecretaris@vvwoudrichem.nl 

0183-302965 

Ledenadministratie 

Jan Kamp  

ledenadministratie@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Facilitaire zaken 

Martijn van den Heuvel 

martijn.vd.heuvel@hotmail.com 

06-30055027 

Penningmeester 

Andreas Nederveen 

penningmeester@vvwoudrichem.nl 

06-23188772 

Sponsorzaken 

Vacant 

sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

  

Secretaris 

Marjan van Giessen-Pullen 

secretaris@vvwoudrichem.nl 

06-51835223 

Voetbalzaken 

Remco Pronk 

r.pronk@rotterdam.nl 

06-30657966 

Colofon 

Contactgegevens 

Redactie     Jur Froma 

      Jan de Joode  

      Arthur Manz 

      Rob Stoute 

Eindredactie    Gaby Stok 

 

Advertenties    sponsorcommissie@vvwoudrichem.nl 

Aanleveren kopij    clubkrant@vvwoudrichem.nl 

Fotografie     Bruis de Kock  

Oplage     500 stuks ( & online) 

Wedstrijdsecretaris jeugd 

Jan Kamp 

wedstrijdsecretariaat.jeugd@vvwoudrichem.nl 

06-53678174 

Vertrouwenspersoon 

Marina Zwaan 

vertrouwenspersoon@vvwoudrichem.nl 

06-83447746 
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 06 - 15 58 45 55 

De wedstrijd is 

pas teneinde     

Als het laatste  

fluitsignaal heeft 

geklonken 

www.afscheidthuis.nl  
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